



Härnösands OK

Protokoll styrelsemöte onsdag 17 januari 2024

Teams-möte kl. 18.00

1. Mötet öppnas
2. Godkännande av dagordning
3. Val av sekreterare: Kristin, och justerare: Björn
4. Föregående mötesprotokoll:
 - Elavtal-har hamnat lite i träda hos Björn-var inte så enkelt att lösa digitalt men Björn och Göran ordnar inom kort.
 - DM medeldistans i juli-Tobbe har i uppdrag att kolla om vi kan slippa ta ansvar för den med tanke på USM
5. Ekonomisk rapport: Klar och redo att lämna ÅR till revisorerna. Bra resultat på Härnö trail-174 000:- till HOK. Resultatrapporten presenterades (blev mindre underskott än budgeterat för) och mejlades ut till styrelsen tillsammans med budgeten för 2024. Diskussion om att i budgeten göra avsättningar för framtida drift och underhåll av klubbstugan, driftsbidrag gäller i tio år från 2016, dvs enbart två år kvar. Läge att börja föra dialog med kommunen om vad som händer efter 2026. Björn lyfter frågan med kommunen.
6. Rapporter från RF-SISU, SOFT, styrelse/kommittéer/verksamhetsområden,
 - a. Rapport från förberedelser inför ÅOF årsmöte och föreningsledarträff i Härnösand söndag 25 februari. Plats: Härnösands folkhögskola. HOK ingår i valberedningen och har lämnat in förslag på Leif Selling till en av de vakanta posterna.
 - b. Val av två ombud att företräda HOK vid ÅOF:s årsmöte. Ledamot av ÅOF styrelse får ej vara ombud. Ordförande för mötet föreslaget Göran Abel och sekreterare Kicki Engström. Behöver inspel på vilka som kan företräda HOK på årsmötet som ombud.
 - c. Rapport från Leader-projekt om utveckling av Vårdkasens friluftsområde. Henrik Petré på kommunen driver projektet. Många klubbar och intressenter berörs. Brett grepp om området med vandringsleder, cykelstigar, kulturleder. Ansökan lämnad till Jordbruksverket för att starta Leader-projekt. Nu behövs en avsiktsförklaring från ingående intressenter för att sätta igång processen. Göran har tagit fram ett förslag till text för HOKs deltagande. Har dock varit tydlig gentemot Petré att under 2024 finns begränsat med tid från HOK. Projekttid 18

månader med start i maj 2024. Kanske ingen jättstor fördel för HOK med projektet (utöver mountainbikestigar att ha MTBO-aktiviteter på) men viktigt att kunna vara med och påverka så det inte blir till vår nackdel.

- d. RF-SISU redovisningar för 2023. Påminnelse om att redovisa träffar under hösten 2023 samt LOK-stöd.
- e. Rapport enkät trygga idrottsmiljöer. Sex inkomna rapporter. Inget anmärkningsvärt negativt har kommit upp. Kan vara bra att ha information om vårt trygghetsarbete på föräldramöte i början på säsongen i samband med träning med info om tävlingar och annat också. Noga med att bjuda in alla, även rutinerade föräldrar. Uppföljning föreningsdag på Hallstaberget med bl.a. trygga idrottsmiljöer? Göran frågar Sandra och Johanna S om vad som sades.
- f. Verksamhetsbeskrivningar för kommittéer och verksamhetsområden? Mötet menar att det är viktigt att det finns beskrivet vad olika uppdrag innebär för att kunna lättare värva nya medlemmar att engagera sig. Bordlägger frågan för att hantera senare.
- g. Markägarbyte och kommande avverkning på Fälleberget. Göran har lyft frågan med Per, Tobbe och Erik Borglund. Behöver kolla när avverkning är planerad till så det inte krockar. Kicki begär ut avverkningsanmälningarna för att kunna kontakta avverkningsombud.

7. Inkomna ärenden för behandling

- a. Förberedelser inför HOK årsmöte 11 mars. Genomgång av "Att-göra-lista" sammanställd av Ulf.
- b. Uppdrag från årsmötet 2023 angående motion om anslutning till Svenska Mångkampförbundet för att kunna delta i grenen orienteringsskytte. Motionen inte längre aktuell men frågan kan tas upp igen om intresse uppkommer. Om HOK skulle anslutas till Svenska Mångkampförbundet skulle det innebära ett behov av stadgeändring.
- c. Ersättningsregler. Göran har skrivit ett förslag som mejlats ut till styrelsen att ta del av i lugn och ro för beslut på nästa möte.
- d. Synpunkter från Torbjörn E och ÅOF tävlingskommitté. Styrelsen stöder Per och Torbjörns resonemang.
- e. Kompiskortet diskuterades och beslutades att vi ska ansluta oss.

8. Nyhetsbrev

- a. Välkommen till nytt år och ny säsong. Något om skid-OL hos Lars Sjölander. Kallelse HOK årsmöte. Information om ÅOF årsmöte 25/2 för kännedom. Klubbresa SkidO-SM Vännäs.

9. Nästa möte, datum

- a. Onsdag 14 februari.

10. Mötets avslutande

Kicki Lindström
mötessekreterare

Göran Abel
ordförande

Björn Larsson
justerare